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O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  17/2017 

zo sedemnásteho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 22. júna 2017 

 v budove bývalej MŠ, ul. Opatovecká  

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 26. 06. 2017 
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Zápisnica  
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 22. 06. 2017 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Poslanci: Pavol Čepček, Mária Gálová, Pavel Chren, Ing. Milan Barabáš, 

Roman Ondriaš, Mgr. Edita Grzybová, Ing. Ľuboš Daniš, Mgr. Mária 

Molnárová 

  

Ospravedlnení:         poslanec: Bc. Ján Barát 

                                   hlavný kontrolór obce: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec,  

 

Ďalší prítomní: Ing. Regina Kissová, zam. obce 

Henrieta Herdová, zam. obce 

     

 

Verejnosť:  Peter Ondriaš Karol Kováč, Jozef Kováč, Ing. Ivana Pindešová,  

                            JUDr. Marianna Kováčová 

 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie: predseda: Roman Ondriaš 

     členovia: Ing. Ľuboš Daniš, Pavol Čepček 

Určenie overovateľov zápisnice: Mária Gálová, Ing. Milan Barabáš 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch č. 124/2017, 125/2017 zo dňa 

27. 04. 2017                                                        materiál č. 112/2017 

5. Návrh na schválenie projektového zámeru IROP                     materiál č. 113/2017 

6.  Návrh na schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie NFP – podpora predchádzania vzniku 

biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov                                materiál č. 114/2017 

7.  Návrh na schválenie audítora na rok 2017 – LUMA AUDIT, s. r. o., Ing. Anna Pohánková, 

Levice                          materiál č. 115/2017 

8.  Návrh záverečného účtu Obce Žitavany za rok 2016 a stanovisko hlavného kontrolóra 

                 materiál č. 116/2017 

9. Návrh na schválenie realizácie stavby „Rozšírenie a zokruhovanie vodovodu“ na Viničnej ul.  

v Žitavanoch                           materiál č. 117/2017 

10. Interpelácie poslancov 

11. Vystúpenie občanov obce 

12. Informácia starostu obce 

13. Ukončenie obecného zastupiteľstva 
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K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ otvoril Juraj Obert, starosta obce. Privítal všetkých poslancov a prítomných 

občanov. Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 6. Poslanec Bc. Ján Barát bol 

ospravedlnený. Poslanci Pavel Chren a Mgr. Mária Molnárová sa na zasadnutie OZ dostavili 

neskôr. Nakoľko Mgr. Mária Molnárová bola určená do návrhovej komisie a Pavel Chren ako 

overovateľ zápisnice, boli určení iní poslanci. OZ je uznášania schopné. Pre poruchu na diktafóne 

nebolo OZ nahrávané. 

 

 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Roman Ondriaš 

     členovia: Ing. Ľuboš Daniš, Pavol Čepček 

Určenie overovateľov zápisnice: Mária Gálová, Ing. Milan Barabáš 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce Juraj Obert predložil program rokovania.  

Poslanec Pavol Čepček, žiadal doplniť bod programu o správu zo zasadnutia Komisie životného 

prostredia, výstavby, územného plánovania, dopravy a služieb. Starosta navrhol predložiť tú správu 

v bode 10 - interpelácie poslancov. P. Čepček následne návrh stiahol. 

Ing. Milan Barabáš sa zaujímal, prečo bol posunutý bod - vystúpenie občanov a prečo sa nehlási 

termín zasadnutia OZ v miestnom rozhlase.   

Starosta vysvetlil, že bod. č. 9 sa preložil, nakoľko sa týka práve občanov zúčastnených na OZ 

a prisľúbil, že OZ sa bude hlásiť vždy odo dňa zverejnenia pozvánky. Následne dal hlasovať za 

predložený program. 

 

 

NAVRHNUTÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie: predseda: Roman Ondriaš 

     členovia: Ing. Ľuboš Daniš, Pavol Čepček 

Určenie overovateľov zápisnice: Mária Gálová, Ing. Milan Barabáš 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch č. 124/2017, 125/2017 zo dňa 

27. 04. 2017                                                         materiál č. 112/2017 

5. Návrh na schválenie projektového zámeru IROP                      materiál č. 113/2017 

6.  Návrh na schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie NFP – podpora predchádzania vzniku 

biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov                                 materiál č. 114/2017 

7.  Návrh na schválenie audítora na rok 2017 – LUMA AUDIT, s. r. o., Ing. Anna Pohánková, 

Levice                          materiál č. 115/2017 
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8.  Návrh záverečného účtu Obce Žitavany za rok 2016 a stanovisko hlavného kontrolóra 

                 materiál č. 116/2017 

9. Návrh na schválenie realizácie stavby „Rozšírenie a zokruhovanie vodovodu“ na Viničnej ul.  

v Žitavanoch                           materiál č. 117/2017 

10. Interpelácie poslancov 

11. Vystúpenie občanov obce 

12. Informácia starostu obce 

13. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

Uznesenie č. 127/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

upravený program rokovania 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 Ing. Ľuboš Daniš, Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária 

Gálová, Mgr. Edita Grzybová,  Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová, Pavel Chren 

 

 

 

K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch č. 124/2017, 

125/2017 zo dňa 27. apríla 2017 

 

Starosta Juraj Obert skonštatoval, že uznesenia boli splnené. Poslanci nežiadali predložiť dôvodovú 

správu.  

 

Uznesenie č. 128/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

kontrolu plnenia uznesenia OZ v Žitavanoch č. 124/2017, 125/2017 zo dňa 27. 4. 2017 

 

k o n š t a t u j e,  ž e 

uznesenie č. 124/2017, 125/2017 zo dňa 27. apríla 2017 je splnené. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Ing. Ľuboš Daniš, Mária 

Gálová, Mgr. Edita Gzybová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  
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Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Bc. Ján Barát, Pavel Chren, Mgr. Mária Molnárová 

 

 

K bodu 5. Návrh na schválenie projektového zámeru IROP 

 

Starosta Juraj Obert predložil dôvodovú správu a informoval poslancov o celom priebehu. Spolu 

s riaditeľkou ZŠ PaedDr. Gabrielou Ďuriačovou a Ing. Reginou Kissovou pripravili potrebné 

materiály. Momentálne sa projekt nachádza v druhom kole. Starosta ďalej informoval o konkrétnej 

vybavenosti učební. 

Ing. Milana Barabáša zaujímala predpokladaná suma projektu, a či máme túto položku zahrnutú 

v rozpočte. 

Starosta informoval o maximálnej výške 200.000,- €. Obec bude mať na financovaní spoluúčasť 

5%. Ale táto suma môže byť aj nižšia. Úloha poslancov je rozhodnúť o realizácii projektu.  

 

Uznesenie č. 129/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 
návrh na schválenie projektového zámeru IROP 

 

s c h v a ľ u j e 

projektový zámer „Budovanie a zlepšenie technického vybavenie jazykových učební, školských 

knižníc a odborných učební v ZŠ Žitavany“, kód výzvy IROP-PO2-SC222-PZ-2016-2, v rámci 

Integrovaného regionálneho operačného programu 

 

u k l a d á 

OcÚ: 

a) zabezpečiť spracovanie projektu „Budovanie a zlepšenie technického vybavenie 

jazykových učební, školských knižníc a odborných učební v ZŠ Žitavany“, kód výzvy 

IROP-PO2-SC222-PZ-2016-2, v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu, 

b) zabezpečiť vyčlenenie finančných prostriedkov v rozpočte Obce Žitavany na realizáciu 

projektového zámeru s 5 % povinným spolufinancovaním. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Ing. Ľuboš Daniš, Mária 

Gálová, Mgr. Edita Gzybová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Bc. Ján Barát, Pavel Chren, Mgr. Mária Molnárová 
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K bodu 6. Návrh na schválenie predloženia žiadostí o poskytnutí NFP – podpora 

predchádzania vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov 

 

Starosta predložil dôvodovú správu a vysvetlil, že sa jedná o biokompostéry, ktoré budú pridelené 

do každej domácnosti. Objednávateľ je obec a uzatvárať zmluvy sa budú podľa dohodnutých 

podmienok na dobu 5 rokov, verejné obstarávanie – vestník , zmluva o projekte. 

Ing. Milan Barabáš sa zaujímal, aká bude spoluúčasť obce a či budú umiestnené aj na 

cintorínoch. 

Starosta informoval, že spoluúčasť obce na financovaní bude 5% a spresnil, že kompostéry sa 

týkajú len domácností, nie verejných priestranstiev ani cintorínov. 

V priebehu diskusie k tomuto bodu sa dostavil na zasadnutie poslanec Pavel Chren. 

  

Uznesenie č. 130/20174 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 
návrh na schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie NFP – podpora predchádzania vzniku 

biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov 

 

s c h v a ľ u j e 

predloženie žiadosti o poskytnutie NFP, zameranú na podporu predchádzania vzniku biologicky 

rozložiteľných komunálnych odpadov s kódom OPKZP – PO1 – SC111 – 2017 – 23 

 

ž i a d a 

OcÚ: 

o zabezpečenie vypracovania žiadosti o poskytnutie NFP, zameranú na podporu predchádzania 

vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov s kódom OPKZP – PO1 – SC111 – 

2017 – 23. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Ing. Ľuboš Daniš, Pavel 

Chren, Mária Gálová, Mgr. Edita Gzybová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát,  Mgr. Mária Molnárová 

 

 

 

K bodu 7. Návrh na schválenie audítora na rok 2017 – LUMA AUDIT, s. r. o., Ing. Anna 

Pohánková, Levice 

 

Starosta obce predložil dôvodovú správu a otvoril diskusiu k prejednávanému bodu.  

Mgr. Mária Molnárová sa dostavila na zasadnutie OZ. 

Mgr. Edita Grzybová sa informovala, či sa tento bod nemal schvaľovať na začiatku kalendárneho 

roka pred vykonaním auditu.  

Ing. Milan Barabáš sa zaujímal, ako sme spokojní s prácou menovanej audítorky.  

Pavel Chren sa zaujímal, ako často sa musí schvaľovať audítor. 



 7 

Starosta obce spolu zo zamestnankyňou Ing. Reginou Kissovou im odpovedali na otázky. 

Spolupráca s menovanou audítorkou je veľmi dobrá, finančne výhodná a OZ ju musí schvaľovať 

každý rok.  

 

Uznesenie č. 131/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 
návrh na schválenie audítora na rok 2017 

 

s c h v a ľ u j e 

- na rok 2017 audítora LUMA AUDIT, s. r. o., audítorskú spoločnosť Levice, č. licencie 260, 

v zastúpení Ing. Anna Pohánková, na overenie účtovnej závierky za rok 

2016, konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2016 a výročnej správy za rok 2016. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Ing. Ľuboš Daniš, Pavel 

Chren, Mária Gálová, Mgr. Edita Gzybová,, Mgr. Mária 

Molnárová,  Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 
 

 

K bodu 8. Návrh  Záverečného účtu obce Žitavany za rok 2016 a stanovisko hlavného 

kontrolóra 

 

Starosta obce Juraj Obert predložil návrh a spýtal sa poslancov, či všetci dostali a sú oboznámení 

s návrhom záverečného účtu obce. 

Mária Gálová poznamenala, že ona nedostala prejednávaný návrh záverečného účtu. 

Starosta vyzval všetkých poslancov, ak nedostanú akékoľvek materiály, majú prísť na obecný 

úrad, kde im zamestnankyne poskytnú všetky materiály. Ďalej informoval, že všetko je zverejnené 

na internetovej stránke obce a na úradných tabuliach. 

Poslanec Pavel Chren sa pýtal, prečo sa schvaľuje Záverečný účet obce tak neskoro. 

Ing. Regina Kissová informovala, že podľa zákona sme v lehote. V prvom polroku je množstvo 

iných uzávierok, ktoré treba stihnúť. 

  

 

Uznesenie č. 132/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

 

p r e r o k o v a l o  
návrh „Záverečného účtu obce Žitavany za rok 2016“, 
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b e r i e   n a   v e d o m i e  

stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Žitavany za rok 2016 

 

s c h v a ľ u j e  
a) Záverečný účet obce Žitavany za rok 2016 a celoročné hospodárenie obce bez výhrad, 

b) použitie časti prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

63.702,96 EUR. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Ing. Ľuboš Daniš, Pavel 

Chren, Mária Gálová, Mgr. Edita Gzybová,, Mgr. Mária 

Molnárová,  Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

 

K bodu 9.  Návrh na schválenie realizácie stavby „Rozšírenie a zokruhovanie vodovodu“ na 

Viničnej ul. v Žitavanoch 

 

Na úvod k tomuto bodu starosta obce Juraj Obert podotkol, že je rád, že sú prítomní zástupcovia 

rodinných domov, ktorých sa to týka. Následne predložil dôvodovú správu k tomuto bodu. 

Navrhol dve možnosti financovania tohto projektu. Uviedol, že počas jeho práceneschopnosti ho 

navštívili niektoré rodiny, ktoré tu majú postavené domy. Vysvetlil im situáciu ohľadom „štvrtej 

ulice“. Je tam ešte rezerva na dva domy podľa územného plánu. Bolo dohodnuté, že si vodu urobia 

na vlastné náklady, ale je nemysliteľné, aby na novej ulici nebol vodovod. Nesúhlasí s tým do 

budúcnosti vzhľadom na inžinierske siete. Vodárne odmietajú dofinancovanie vodovodu 

a preverilo sa Financovanie cez Envirofond, bol by to zdĺhavý proces. Preto ho urobí obec. Bol 

vypracovaný projekt pre stavebné povolenie z krycím listom, rozpočtom z čoho vychádzalo 

Verejné obstarávanie – prieskum. Starosta následne odporučil poslancom, aby využili úver z Prima 

banky. Odovzdal slovo Mgr. Edite Grzybovej, ktorá bola prítomná pri otváraní obálok ohľadom 

verejného obstarávania. 

Mgr. Edita Grzybová informovala, že do súťaže sa zapojili firmy- ŠIPS STAVING, s.r.o, 

PRAMOS a.s., Agrostav HSV spol. s r.o. Opísala priebeh otvárania obálok a výšku ponúk. 

Zákazku vyhral ŠIPS STAVING, s.r.o. Vyjadrila presvedčenie, že sa suma nebude navyšovať 

a zmluva sa nebude „dodatkovať“. Bola prekvapená vysokou sumou, a to v rozpočte bola 

vynechaná položka za vývoz zeminy. 

Ing. Milan Barabáš sa informoval, kadiaľ presne pôjde vodovod. 

Starosta Juraj Obert, zdôraznil, že žiadna zmluva doteraz nebola nikdy dodatkovaná a dohodnuté 

sumy vždy boli dodržané a verí, že aj toto bude konečná suma.  

Pavol Čepček sa zaujímal o možnostiach financovania. 

Ing. Regina Kissová dala kolovať medzi poslancov podklady k úveru.  

Pavel Chren bol prekvapený vysokou sumou, je za to, aby sa urobil na ulici vodovod, ale suma je 

vysoká. Zaujímal sa, prečo sa nemôžu čerpať peniaze na realizáciu z rezervného fondu a či bude 

potrubie napojené na staré potrubie. 

Starosta mu odpovedal, že potrubie bude napojené na nové potrubie na ulici Fraňa Kráľa.  
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Ing. Regina Kissová im odporučila možnosť úveru, nakoľko  doba splácania sú tri roky a výška 

splátky je zvládnuteľná bez problémov. Položku z rezervného fondu odporučila ponechať na 

financovanie iných investícií v obci.  

Počas rokovania tohto bodu sa prihlásil o slovo občan Jozef Kováč. Ospravedlnil sa, že je na 

odchode a chce zodpovedať na otázky. Starosta mu dal slovo. 

Zaujímal sa, či sa bude robiť aj ulica 9. mája, ďalej prečo boli len tri ponuky na realizáciu 

vodovodu. Informoval, že p. Peter Ondriaš má človeka, ktorý by vodovod urobil za polovicu. 

Prečo starosta čakal rok na realizáciu vodovodu. 

Starosta ho informoval, že asfaltovanie ulice 9. mája, bude realizované čo najrýchlejšie, ale musí 

tomu predchádzať zákonný postup, zákazka sa musí vysúťažiť a celý postup potrebuje svoj čas. Na 

realizáciu vodovodu sa čakalo z dôvodu vývozu zeminy a následné povolenie zo Životného 

prostredia v Zlatých Moravciach. 

Ing. Milan Barabáš  žiadal 5 minúť pre p. Petra Ondriaša, aby sa vyjadril k bodu. 

Peter Ondriaš uviedol, že túto zákazku by sme mohli urobiť za 1/3  z prejednávanej ceny, je to 

zlodejina. Šips nie je odborne spôsobilá osoba na túto prácu. 

Mgr. Edita Grzybová uviedla, že p. Minár – Šips má oprávnenie a je spôsobilá osoba.  

Starosta obce uviedol, že na rozpočet a celú realizáciu sú tu odborníci nie on.  

Mária Gálová predložila návrh na financovanie stavby formou úveru. 

Ing. Ivana Pindešová položila otázku - kedy sa začne kopať? 

Starosta - čo najskôr. 

 

Uznesenie č. 133/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 
návrh na schválenie realizácie stavby „Rozšírenie a zokruhovanie vodovodu“ na Viničnej ul. v 

Žitavanoch 

 

s c h v a ľ u j e 

a) realizáciu stavby „Rozšírenie a zokruhovanie vodovodu“ na Viničnej ul. v Žitavanoch 

b) prijatie úveru na financovanie stavby „Rozšírenie a zokruhovanie vodovodu“ na Viničnej 

ul. v Žitavanoch, poskytnutého Prima bankou Slovensko, a. s., s dobou splatnosti úveru 3 

roky.  

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Ing. Ľuboš Daniš, Pavel 

Chren, Mária Gálová, Mgr. Edita Gzybová,, Mgr. Mária 

Molnárová,  Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

Uznesenie č. 134/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  
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p r e r o k o v a l o  
návrh na schválenie municipálneho úveru na výstavby obecného vodovodu v zmysle schválenia 

obecným zastupiteľstvom, poskytnutého Prima bankou Slovensko, a. s. 

  

s c h v a ľ u j e  
prijatie municipálneho úveru na výstavby obecného vodovodu v zmysle schválenia obecným 

zastupiteľstvom, poskytnutého Prima bankou Slovensko, a. s., za nasledovných podmienok: 

- výška úveru: 50.000,- €, 

- doba splácania: 3 roky, 

- mesačná splátka: podľa splátkového kalendára, vypracovaného Prima bankou Slovensko, 

a.s. 

- úroková sadzba: 12M EURIBOR + úrokové rozpätie p. a. 

- zabezpečenie úveru: bez zabezpečenia. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Ing. Ľuboš Daniš, Pavel 

Chren, Mária Gálová, Mgr. Edita Gzybová,, Mgr. Mária 

Molnárová,  Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

 

K bodu 10.  Interpelácie poslancov 

 

Pavol Čepček prečítal zápisnicu zo zasadnutia Komisie životného prostredia, výstavby, územného 

plánovania, dopravy a služieb obce Žitavany, konanej dňa 01. 06. 2017 a poprosil, keby mu niekto 

v budúcnosti pomohol s prípravou materiálov. Informoval o prejednávaných bodoch.  

Ďalej informoval, že Západoslovenské elektrárne vyhlásili súťaž, kde môžeme získať financie do 

výšky 1.000,- €. Pripravil projekt, doložil ho fotografiami a teraz musíme čakať...... 

Ďalej skonštatoval, že ubehol rok od budovania kanalizácie a ulice sú stále v dezolátnom stave. 

Starosta informoval, že cestári neposkytujú drvený asfalt, na spoločnom stretnutí s firmou ViOn 

a.s. sa dohodli na kompenzácií. V hodnote opravy ciest, nám poskytnú stroje na vyčistenie jarkov 

a podobne. Na uliciach Saradská a 9. mája bude nový asfalt. Práce budú vykonané po predložení 

krycieho listu rozpočtu a súťaži na realizáciu práce. 

Ing. Milan Barabáš uviedol, že chodník na Saradskej bol úplne zničený ťažkými strojmi. 

Starosta upresnil, že pred výstavbou kanalizácie bola urobená fotodokumentácia, pasport 

miestnych komunikácií a spomínaný chodník, bol v zlom stave už vtedy. 

Starosta sa vrátil späť k otázkam poslanca Čepčeka, ktoré vyplývali zo zápisnice komisie zo dňa 

01. 06. 2017 a to:  

- komisia doporučuje kontrolórovi obce, aby preveril možný konflikt záujmov poslanca Ing. 

Ľuboša Daniša a vypracovanie geometrických plánov. 

- komisia doporučuje štatutárovi, aby postupoval v zmysle čl. 13 Zmluvy o diele – 

zodpovednosť za škody,  žiadali odstránenie závad na kanalizácii 

- komisia doporučuje štatutárovi preveriť faktúru za elektrinu v areáli „Vŕšky“ 

- komisia žiada, aby súčasné detské ihrisko bolo úplne nahradené novým a staré 

zlikvidované. 

- komisia zhodnotila, že obec nemá platný územný plán obce a doporučuje urobiť nový. 
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- komisia sa oboznámila s projektom  „Zmena účelu a zateplenie kultúrneho domu“ a zhodla 

sa, že tento projekt rieši zateplenie, vykurovanie a pod., ale nerieši pódium, oponu, 

osvetlenie atď. 

Starosta najskôr odpovedal na otázku územného plánu. Začiatkom týždňa má dohodnuté stretnutie 

s kompetentnými ľuďmi a zdôraznil, že územný plán obce ja stále platný.  

Ďalej uviedol, že odber el. energie na „vŕškoch“ je už odstránený. Spolu s p. Pavlovom 

a Ondrejmiškom dôkladne preverili všetky stĺpy a rozvodné skrine a zistili, že neboli odpojené 

cievky na poslednom stĺpe - na platni v bývalom prírodnom amfiteátri. Závada je odstránená.  

JUDr. Marianna Kováčová uviedla, že odber je uvedený na adresu Kamenná 9 – horáreň, a odber 

je vysoký, ako na domácnosť.  

Starosta ju ubezpečil, že horáreň to určite nie je. Boli tam odborníci zo ZSE a revízny technik a 

potvrdili to. 

Peter Ondriaš uviedol, že tento rok bola fakturovaná suma 700,- €  a za minulý rok tiež. 

Ing. Regina Kissová spresnila, že za minulý rok faktúra nebola vystavená. 

Starosta odpovedal na otázku detského ihriska. No najskôr objasnil situáciu ohľadom 

Mikroregiónu Tríbečsko a problematiku vrátenia financií.  

Detské ihrisko sa bude budovať v areáli školy, aby bolo pod kamerovým dohľadom. Staré sa 

zachová ako „retro“.  

Pavol Čepček vyjadril nespokojnosť, staré treba odstrániť, lebo je nebezpečné a nechce, aby sa 

vypilovali stromy.  

Starosta zdôraznil, že nikdy nebolo v pláne rúbať stromy. Poďakoval Čepčekovi ako poslancovi 

za iniciatívu a požiadal ho, aby v budúcnosti spolu komunikovali. 

Ďalej ubezpečil poslancov aj prítomných občanov, že závady na kanalizácii sa stále odstraňujú.  

Pavol Čepček sa ďalej zaujímal, prečo obec prepláca náhradné diely DHZ a platíme im aj za 

polievanie. Starosta uviedol, že za polievanie nám fakturujú polovicu ako v iných obciach. 

Ing. Milan Barabáš sa zaujímal o výstavbu chodníka na ulici Hlboká. Ďalej prečo bol 30. mája 

zatvorený obecný úrad. Žiadal, aby každý občan dostal plagát ohľadom vývozu odpadu. Dal návrh, 

aby na ulici Hlboká bol vymenený merač rýchlosti za semafor a na cintorínoch boli vybudované 

urnové steny.  

Starosta ho vyzval, aby ako poslanec OZ oslovil občanov na ulici Hlboká, ohľadom vysporiadania 

pozemkov, potom môže byť vybudovaný chodník. Už viackrát upozornil, že nemôže urobiť 

chodník na nevysporiadaných pozemkoch. Môže byť len na obecnom pozemku. 30. mája bol 

obecný úrad zatvorený z dôvodu účasti zamestnancov na súdnom pojednávaní. Jednalo sa o súdny 

spor medzi obcou a Petrom Ondriašom. 30. mája bol nestránkový deň. Ďalej informoval 

o podrobnom rozpise vývozu separovaného zberu, ktorý je zverejnený v novinách, na obecnej 

stránke, facebooku, úradných tabuliach a pravidelne je vyhlasovaný v miestnom rozhlase. 

Ohľadom semaforu na Hlbokej sa bude starosta informovať. Čo sa týka urnovej steny odporučil 

Ing. Barabášovi, aby sa informoval u p. farára Mgr. Caráneka, nakoľko je vo farskej rade, 

o možnostiach. Obec je iba správcom miestnych cintorínov, vlastníkom je farský úrad. Upresnil, že 

obec má vyhradené urnové miesta na oboch cintorínoch.  

Mgr. Edita Grzybová sa informovala ohľadom dodatku k územnému plánu, ktorý sa schvaľoval 

už v predošlom zastupiteľstve. Ďalej kto dostal byt po p. Ondriašovej v bytovke na Kamennej ulici.  

Starosta uviedol, že má dohodnuté stretnutie s kompetentnými ľuďmi ohľadom územného plánu 

na OÚ Nitra – odbor výstavby. Byt na Kamennej ulici bol pridelený sestrám Šabovým, pre ktoré 

bola spísaná petícia. A zároveň požiadal bytovú komisiu, aby sa držali zoznamu žiadateľov 

o pridelenie bytu. 

Pavol Čepček videl na internetovej stránke nákup prívesného vozíka. Prečo si hasiči nemôžu 

hradiť náhradné diely z dotácie. 

Starosta uviedol, že sa kúpil do obce prívesný vozík, nakoľko sa doteraz používal jeho súkromný. 

V rozpočte boli na to vyčlenené peniaze. Hasiči môžu čerpať dotáciu len na konkrétnu vec, ktorú 
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majú uvedenú v žiadosti a nezahŕňajú sa tam náhradné diely. Náhradný diel bol kúpený v zmysle 

zmluvy medzi obcou a DHZ. 

Pavel Chren informoval o plánovaných kultúrnych akciách. Dal návrh na nákup pivných stolov. 

Starosta súhlasil s nákupom stolov. 

Roman Ondriaš sa zaujímal, koľko stála akcia MDD. 

Starosta uviedol, že všetko bolo hradené sponzormi. 
 

 

K bodu 11. Vystúpenie občanov 

Starosta dal slovo prítomným občanom 

 

Peter Ondriaš dodal k téme súdne pojednávanie, že to nebol jeho návrh na vylúčenie 

zamestnankýň a obecného kontrolóra zo súdnej siene. Upozornil na protipovodňové zábrany, ktoré 

zamestnanci pokosia, ale nepohrabú, keď príde prívalová voda všetko sa upchá a neplnia účel. 

Kováč Jozef sa opätovne zaujímal o cesty na ulici 9. mája, kto bol stavbyvedúci a uviedol, že na 

uliciach je bordel a všetko dáva za vinu starostovi.  Zaujíma sa o prenosné záchody, kedy sa vrátia 

na ihrisko. Dokedy bude tabuľa na Kňažickej ulici o výstavbe kanalizácie. 

Starosta uviedol, že stavbyvedúci bol Miroslav Petrovič. Záchody sú jeho súkromné. A tabuľa tam 

musí byť, je to investícia do dediny. 

Kováč Karol  upozornil, že svoj príspevok nahráva. Pred rokom upozornil OZ, že Tisovského 

včely ohrozujú ľudí a pretrváva to do dnes. Chcel vedieť, dokedy musí čakať na riešenie problému. 

Ohľadom „4. ulice“ dostali len geometrický plán, ale nikto to s nimi neriešil. Kedy boli vysúťažené 

stoly do obecnej haly. Stále sa neodstraňujú reklamácie na kanalizácií, poklopy na chodníkoch 

vyčnievajú a pod. Ďalej sa zaujímal, kde sú peniaze, ktoré ušetril ViOn a.s a Metrostav za 

uskladnenie zeminy. 

Starosta odpovedal, že problém so včelami riešil s p. Bodorom, včely sú dostatočne vzdialené 

mimo zastaveného územia obce. Geometrický plán vznikol na základe dohody výmeny pozemkov 

novo navrhnutej ulice Viničná. Na farský úrad bola zaslaná žiadosť o prejednanie zámeny parciel. 

Reklamácie ohľadom kanalizácie sú stále v riešení. A za uskladnenie zeminy neboli žiadne 

peniaze. 

Ing. Milan Barabáš uviedol, že farská rada odporučila výmenu pozemkov. 

Ing. Ľuboš Daniš navrhol podať novú žiadosť na výmenu pozemkov na základe geometrického 

plánu a pracovným stretnutím s farským úradom. 

 

 

K bodu 12. Informácia starostu 

Starosta obce Juraj Obert informoval (podrobnejšie v predošlých bodoch).  

1. Envirofond – Zateplenie kultúrneho domu 

2. modernizácia učební v ZŠ 

3. detské ihrisko v ZŠ 

4. miestne komunikácie ulica 9. máj a ulica Saradská a objednávka cestári 

5. kamerový systém – 2. etapa 

6. Územný plán – riešenie na OÚ – Nitra, odbor výstavby 

7. faktúra a spotreba el. energie Kamenná – Vŕšky (autokros) 

8. havarijný stav kúrenie - telocvičňa ZŠ 
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Starosta Juraj Obert na záver informoval o zasadnutí obecného zastupiteľstva , ktoré sa bude konať 

v auguste. Vyjadril svoj nesúhlas zasadať cez prázdniny a dovolenkové obdobie. 

 

 

 

 

K bodu 13. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Starosta Juraj Obert poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 19:45 hod.. 

 

 

 

 

Zapísala: 

Henrieta Herdová   ....................................... 

 

 

 

 

        ....................................................     

            Juraj Obert 

                                                                                                      starosta obce 

 

Overovatelia:  

Ing. Milan Barabáš   ........................................ 

 

Mária Gálová    ........................................ 

 

 


